
Referat af bestyrelsesmøde i HG-fodbold den 14.02.2024 

Deltagere: Peter Ditlevsen, Michael 
Helsinghoff, Henning Olsen, Tommy Lauth, 
Vivi Berthelsen, Henrik Hansen 
Tid:  18.30 
Sted: Klubhuset (lokale er booket) 
 

Mødeleder: Peter Ditlevsen  
Referent: Tina Sandager 
Fraværende med afbud:  Mette Nybro og Jan Ellemose 
Særlige indbudte:  

  Emne Hvad skal vi 
udrette? Formål 

Proces Tid Beslutning og hvem gør hvad?                                                                  

1 Dagsorden 
 
 

Godkendelse af 
dagsorden 

  Godkendt 
 

2 Økonomi 
 

 Tommy Lauth 
orienterer 
 

 Bogført frem til ½-24. Følger budget fint. 
Investeringsbudget er brugt for året. 
En del piger har meldt sig ud 
Alle kontingenter er forhøjet med 25,- pr. 
spiller 
 

3  Kiosk 
 
 

 Vivi orienterer  Har snakket med JE og John Riisager mht. 
sponsorater. Gl. oplysninger bør ligge på et 
gl. drev som HO kender til. 
JE har listen på de sponsorater vi har pt.  
JE+ VB mødes næste uge for videre forløb. 
Dem som betaler sponsorat skal også have 
skilt op. Gl. skilte kan bruges til tryk af nye 
sponsorater. 
TSC tjekker  SAN plader mål 5 mm. 
 

4 Årshjul 
 
 
 

   HH-skal sørge for at trænertider + baner 
for foråret skal melde ind (deadline 14/3) – 
husk alle hold + nyt opstartshold, sendes 
ud i trænernetværk hurtigst muligt. 
 
TL - Medlemstilskud bliver søgt inden 15/3 
 
TL - Tilskud til trænerer bliver også søgt 
inden 15/3 
 
TSC - i gang med opdatering af 
årgangsskemaer stemmer iht. Hjemmeside 
og hold 
 

5 administrativ 
medarbejder  
 
 

   Børneområdet skal have lavet en strategi. 
Hvid + blå tråd er ved at blive opdateret. 
Bestyrelsen bør udvikle, ikke dagligdags 
opgaver. Kunne måske løses ved at få en 
børne/ungdoms/senior formand ?  
Vi bør lave en oversigt over alle opgaver i 
klubben og hvem der er ansvarlig for disse 
Til næste møde definer alle i bestyrelsen 
sine opgaver, så vi får lavet en oversigt. 
 

6 HG NIF kvinder 
 

Videreforløb   Gennemgang af hele situationen med 
pigeholdet af PD+ HO. 



 HO er trådt ud af pigebestyrelsen, så ny 
rep. Skal findes.  
Er der evt. noget vi i HG kan hjælpe med 
for at skaffe likviditet. 
Vi ønsker stadig, at se et regnskab fra dem 
løbende.  
Pt. Er der ro på holdet økonomisk 

7 Nyt fra formanden 
 
 

Orientering fra 
div. møder 
 
 

Peter 
Ditlevsen 
orienterer 
 

 Der undersøges om vi kan sætte et skur op 
på Sønderdresset. 
Ellers intet nyt fra formanden 

8 Evt. 
 

U7piger 
mangler træner 

  Vi er ved at finde en ny træner, da 
nuværende stopper 
 

9  
 
 

    

10  
 
 

    

11  
 
 

    

12  
 
 

    

13  
 
 

   Næste møde 13.03.2024 
 
Kort gennemgang agenda + evt. besøg fra 
HG NIF kvindehold + definering af alle 
opgaver i bestyrelsen 

14  
 

    

 


